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Vragen van het lid Remco Dijkstra (VVD) aan de Minister van Infrastructuur 
en Waterstaat over het bericht «Doorgetrokken streep helpt tegen ongelukken» 
(ingezonden 2 februari 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Doorgetrokken streep helpt tegen ongeluk-
ken»?1 en met het bericht «Dit is het gevaarlijkste stuk snelweg van Gelder-
land»?2 

Vraag 2
Kan een doorgetrokken streep bij de oprit Feijenoord een oplossing bieden 
voor het probleem dat in het eerste bericht wordt geadresseerd? Zo ja, wat 
zouden hiervan de kosten zijn en wanneer zou dit kunnen worden uitge-
voerd? Zo nee, welke oplossingen kunnen de verkeersveiligheid dan wel 
verbeteren? 

Vraag 3
Zijn er soortgelijke verkeersituaties bekend en zou de verkeersveiligheid 
kunnen verbeteren door het meer op gelijke snelheid brengen van verkeer 
voordat ingevoegd wordt? Zo ja, waar is of was dit van toepassing? 

Vraag 4
Welke maatregelen zijn mogelijk om de verkeersveiligheid te vergroten ten 
aanzien van de problematiek genoemd in het tweede bericht, aangezien de 
A1 tussen Terschuur en de afrit naar Barneveld (A30) het gevaarlijkste stukje 
snelweg van Gelderland is?

1 https://www.ad.nl/rotterdam/doorgetrokken-streep-is-de-oplossing-tegen-
ongelukken~a0ada617/

2 https://www.omroepgelderland.nl/nieuws/2304231/Dit-is-het-gevaarlijkste-stuk-snelweg-van-
Gelderland
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